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Minnesanteckningar Bromma 
stadsdelsnämnds planeringsråd,  
7 november 2024 

Närvarande: 
Ordinarie: 
Magnus Ljungkvist (S) 
Stefan Ennerfelt (L) 
Rose-Marie Rooth (V) 
 
Tjänstepersoner: 
Tiina Kaski-Koivunen, enhetschef, Stadsmiljöenheten 
Jessica Atterling, strateg, avdelning Förskola 
Sara Wikström, kommunikatör 
Fredrik Skoglund, avdelningschef Socialtjänst och fritid 
Björn Dahlberg, verksamhetscontroller 
 
Tid:    Torsdag den 7 november 2024 kl. 17.30–18.30 
 
Plats:  Matsalen, Bromma stadsdelsförvaltning 
 

Dagordning 
 
1. Mötets öppnande 

 
2. Godkännande av dagordningen 
 
 
3. Medborgardialog hösten 2024 

Fredrik berättar om tankarna med den digitala 
medborgardialogen. Det blir en grund för en större 
medborgardialog nästa år.  
 
Diskussion kring digitala medborgardialoger.  
 
Rådet önskar fortsatt information inför digitala dialogen.  
 
 

4. Inför verksamhetsplan 2025 
A) Medborgardialoger 
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Rådet vill se en blandning av platsbundna och 
tematiska medborgardialoger. Exempel på tematiska 
ämnen är föreningsliv, idrott mm.  
 
Stefan anser att det vore klokt av förvaltningen att göra 
en översikt för mandatperioden.  
 

B) Trygghetsvandringar 
Magnus lyfter frågan kring vem som styr planeringen 
för trygghetsvandringar? Rådet har inte fått något 
förslag på var trygghetsvandringarna planerar att 
genomföras. Magnus önskar inspel till planeringsrådet 
alternativt nämnden i mars.  
 

C) Medborgarbudget 
Magnus lyfter frågan om hur planen ser ut med 
medborgabudget inom stadsmiljöområdet 2025. Tiina 
berättar om planen för medborgarbudget för 2025 och 
2026.  
 
Diskussion kring möjligheter med olika ingångssätt 
gällande medborgarbudget.  
 

D) Ungdomsråd 
Diskussion kring uppbyggnaden och kopplingen mellan 
ett ungdomsråd och exempelvis Ungdomens hus, 
stadsdelsnämnden, skolor mm.  
 

E) Övriga frågor till verksamhetsplanen 
 

 
5. Övriga frågor 

A) Val av nytt råd – fråga för februarisammanträdet 
 

B) Hur har rådet fungerar hittills? 
Bra att representanter från nämnd och förvaltning möts 
och har dialog. 
 
Magnus uttrycker önskemål om att det ska vara en 
tydligare planering för rådets möten kopplad till 
förvaltningens verksamhet. Planeringen bör komma 
från förvaltningen.  
 
Uppslutningen har varit sådär enligt Rose-Marie. 
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Idén lyfts kring möjligheten till digitala möten.  
 
Magnus föreslår att det är lämpligt med 3 möten/år. 
Tidigt på året, tidigt på höstterminen och i början på 
november.  
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